
PODPORA V OBLASTI VZTAHŮ, INTIMITY A SEXUALITY 

CO SE MŮŽU DOZVĚDĚT? 

 

 ROZDÍL MEZI PŘÁTELSTVÍM A PARTNERSTVÍM 

 x  
POVÍDÁNÍ O VZTAZÍCH 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KDE A JAK SI MŮŽU NAJÍT HOLKU NEBO KLUKA? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KDE A JAK SI MŮŽU NAJÍT NOVÉ KAMARÁDY? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



CO JE TO SOUKROMÍ A CO DO NĚJ PATŘÍ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

JAK SI DOMA ZAŘÍDIT SOUKROMÍ. 

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



NÁVŠTĚVA GYNEKOLOGA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CO JE TO ANTIKONCEPCE? 

 

 

 

 

 

 



SEX A VŠECHNO KOLEM NĚJ 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MENSTRUACE 

 

 

 

 



DOSPÍVÁNÍ A ZMĚNY TĚLA 

 

 

 

HYGIENA – JAK O SEBE PEČOVAT 

 

 

 

JAKÉ TO JE MÍT DÍTĚ A RODINU 

 

 

 



CO JE TĚHOTENSTVÍ A JAK SE POZNÁ 

 

 

 


